
Dlaczego powinniśmy zostać w domu? 

Wiersz dla najmłodszych, ale nie tylko. 

 

Znany aktor Artur Barciś napisał wiersz, w którym wyjaśnia 

dzieciom, przede wszystkim tym najmłodszym, dlaczego teraz 

powinny zostać w domu.  

Znajdą go Państwo tutaj: 

https://www.facebook.com/barcislandia/videos/138934830894318/.  
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